
A FEKOSZ-ban végzett eddigi tevékenységem és a következő időszakra vonatkozó 
terveim:

A  FEKOSZ-szal  2003-ban  ismerkedtem  meg,  amikor  is  részt  vettem  a  szlovákiai 
Kovácspataki vezetőképzőn. Onnan kezdve az összes régiós és országos rendezvényen részt 
vettem.  2005-ben  megpályáztam  az  elnökségi  tag  posztot  és  a  küldöttgyűlés  bizalmat 
szavazott,  melyet  2006-ban is  megerősítettek.  A munkahelyemen  történt  változások  miatt 
2007-ben nem tudtam vállalni  az  elnökségi  tagságot,  és  az  azzal  járó  feladatokat.  Ennek 
ellenére időm és energiám engedte, hogy elvállaljam az ellenőrzőbizottsági tagságot, melyre a 
FEKOSZ küldöttgyűlése két alkalommal is alkalmasnak tartott.

Az elmúlt négy évben Visnyei László EB elnökkel közösen együtt dolgozva valósítottuk meg, 
hogy  a  FEKOSZ  pénzügyi  gazdálkodásában  ne  legyen  probléma.  Természetesen  a 
továbbiakban is szerepet vállaltam a programok megvalósításában (FEKOSZ Éjszakai Sport 
Kupa 2008, 2009 és 2010, 2008-as zalaegerszegi, 2011-es veszprémi Vezetőképző). 

A következő időszakra vonatkozó terveim, elképzeléseim: 

2005 óta töltök be különböző tisztségeket a FEKOSZ-ban, így megismerhettem a szervezet 
működését  és  aktívan  szerepet  vállalhattam  a  programok  kialakításában  és  a  szervezet 
fejlődésében, változásában. 

Az elmúlt  pár hónap mozgalmas volt szervezetünk történetében. A kormányzati  támogatás 
megszűnésével  a  FEKOSZ  működését  újra  kell  gondolni,  egy  még  gazdaságosabb, 
költséghatékonyabb  felépítést  kell  szorgalmaznunk.  Ennek  első lépéseit  a  most  leköszönő 
elnökség  megtette,  és  ezen  a  megkezdett  úton  kívánom  a  szervezetet  tovább  vezetni.  A 
jövőben  is  rendszeresen  szervezünk  a  tagkollégiumok  részére  változatos  programokat.  A 
vezetőképzők  képzési  anyagait  összehangolnánk,  így  egymásra  épülő  tematikákkal  azon 
résztvevőink  számára  is  tudnánk  újat  adni,  akik  nem  első  alkalommal  vesznek  részt  a 
programon. A FEKOSZ lehetőséget tud adni a tagkollégiumok számára az utánpótlás nevelés 
megvalósítására, hiszen rendelkezik az ehhez szükséges szakmai potenciállal. 

Az  elmúlt  években  kialakult,  immáron  hagyományosnak  számító  éves  menetrendet  nem 
kívánom megváltoztatni. A szakmai programjainkon (Kollégiumi Vezetők Kollégiuma, és a 
Vezetőképzők) kívül fontos szerepet játszik szervezetünk életében a sport is, így a 24 órás 
sportvetélkedők és az asztalitenisz bajnokság finanszírozását meg kell oldanunk. 

Az elmúlt kicsit több mint 20 évben a tagság összetétele jelentősen átalakult. Alapító tagok 
hagyták el szervezetünket, és több új kollégium is belépett a FEKOSZ-ba. Szükségessé vált 
egy tagkollégiumi felmérés, melyben adatokat és információkat gyűjtünk a kollégiumokról, és 
egyúttal felmérjük, miben tudunk segítséget nyújtani számukra. 

Keresni kell a kapcsolatot a felsőoktatásban tevékenykedő más érdekvédelmi szervezetekkel, 
megértetni velük, hogy a kollégiumokra vonatkozó szakmai kérdéseket ne önállóan hozzák 
meg, hanem a kollégiumokkal közösen.

Bízom benne, hogy a tagság alkalmas tart az Elnöki pozíció betöltésére és így az 
elkövetkezendő ciklusban még aktívabb szerepet vállalhatok szervezetünk működésében, 
irányításában és formálásában.
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